
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Бр:89/27.02.2015. година 

 

 

Извештај са састанка са помоћником МПЗЖС Ненадом 

Катанићем 
 

 

У среду 11.02.2015. одржан је састанак представника ВКС и 

Управе за ветери у са помоћником министа за пољопривреду, 

господиним Ненадом Катанићем. ВКС су представљали Председник 

Радош Раилић Председник Управног одбора Мрваљевић Игор а Управу 

за ветерину Маја Андријашевић, Будимир Плавшић и Ненад Петровић.  

Представници ВКС и Управе за ветрину су заједнички, 

аргументовано господину Катанићу представили захтев ветеринарске 

струке о неопходности да субвенције за пољопривреднике буду 

повезане са комплетно урађеним ПМЗЗЖ. 

Предлог ВКС који је у потпности подржала Управа за ветерину 

да се газдинства која не ураде комплентан Програм мера на свим 

врстама и категоријама животиња, а то је законска обавеза власника 

животиња, ставе у пасиван статус те самим тим немогу остваривати 

права за добијање субвенција. Изнет је став да ако се овај захтев 

усвоји, да би то помогло у свеобухватном спровођењу ПМЗЗЖ а самим 

тим и смањењу могућности ширења зараних болести, што је и смисао 

спровођења ПМЗЗЖ, а највећу корист од тога би имали сами власници 

животиња као и остали грађани Рапублике Србије. Господин Ненад 

Катанић је саслушао наш захтев и о он ће се разматрати, мада сматра 

да је касно да се уврсти у измне Закона о субвенцијам за ову годину, 

али можда постоји могућност примене кроз подзаконске акте. 

 

 

 

  

Председник УО 

 

     Ветеринарске коморе Србије 

                   Игор Мрвањевић  др.вет. с.р. 
               

 
 


